
Sjømatindustri 
- en viktig del av norsk bioøkonomi 

Helt siden vikinghøvdingen Torolf Kveldulfsson seilte fra Lofoten til 
England har sjømatindustrien gitt Norge verdifulle inntekter. Hvordan 
skaper vi fremtidens industri? Hvordan kan det legges bedre til rette 

for å skape større verdier av det fantastiske råstoffet fra havet? 

Litteraturhuset i Oslo 
torsdag 3. september 1100-15.00 



Program
11.00 Åpning av dørene og lett servering

11.30 Velkommen og noen perspektiver 
v/Geir Ove Ystmark, adm. dir  Sjømat Norge 

11.50 Industrialisering – en forutsetning for bioøkonomi 
v/ Alvhild Hedstein, leder ved Norsk Institutt for bioøkonomi

12.10 Hva kan sjømatindustrien bidra med? 
v/Tommy Torvanger, daglig leder Nergård AS 

12.30 Hvordan bør sjømatindustrien rigges for å bli en 
viktig brikke i bioøkonomien? 
v/professor Ragnar Tveterås, Universitetet i Stavanger 

12.50 Pause

13.20 Perspektiver fra Stortinget 
v/stortingsrepresentant og medlem i Næringskomiteen Line Henriette 
Hjemdal, KrF 

13.40 Muligheter for Norge 
v/foredragsholder blir annonsert senere  

14.00 Debatt (med bl. a.  Line Henriette Hjemdal, Tommy Torvanger og 
Geir Ove Ystmark)

14.45 Avslutning v/ Geir Ove Ystmark

torsdag 3.september, Litteraturhuset i Oslo 


